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Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent miasta Wfoclawka

Uprzejmie powiadamiam, ie w dniu 4.A4.2OIgr podczas spotkania
Pana Prezydenta z mieszkaricami przekazali mi kopiq pro6by Zbiorowej
Mieszkar{c6w budynku Kujawska 19 z dniu 12.03.2019 w sprawie posadzenia
iywoplotu , kt6rq skierowali do Pana i nie otrzymali odpowiedzijakie jest
stanowiska Pana Prezydenta. Nie mogli zabrad publicznie glosu poniewai czas
zebrania siq skor{czyf. R6wniez w dniu 10.0 4.2otg podczas spotkania z panem
Prezydentem mieszkaricy ul. Kujawskiej 19 przedstawili panu prezydentowi
ponownie pro$bq o urzqdzenie terenu zieleni w postaci iywopfotu przed
blokiem.

Z catej tej korespondencji od 20L8 r wynika, ie mieszkaricy sg zdeterminowani
- bardzo zainteresowani w/w przedsiqwziqciem i nie wyobraiam sobie by nie
wsluchai siq w ich pro$be ,tym bardziej, ie jest to mara kwota 6rodk6w
budzetowych do wydatkowania. Nie bqdq opisywal calosci sprawy bo jest ona
znana Dyrektorowi wydzialu Gospodarki Komunalnej .Jeiefisq kolizje z
nasadzeniem to ogrodnik Miejskiwinien znaleii rozwiqzanie satysfakcjonujqce
mieszkadc6w i nie odmawiai reatizacji.

Liczq na pozytywne rozpatrzenie izafatwienie ostatecznie proSby mieszkaricdw
budynku komunalnego Kujawska 19 we Wfocfawku.

W zafqczeniu korespondencja w tej sprawie.
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